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Protokół 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 18 lutego 2015r. o godz. 14.00 
w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 
 

  Posiedzenie komisji otworzyła pani Małgorzata Kaźmierczak – Przewodnicząca 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Bydgoskiego, która po przywitaniu wszystkich 
Radnych i zaproszonych gości stwierdziła quorum. W posiedzeniu Komisji uczestni-
czyło siedmiu Radnych zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do proto-
kołu. 
 
 Następnie Przewodnicząca przedstawiła Radnym planowany porządek posie-
dzenia (załącznik nr 2 do protokołu), który przyjęty został w głosowaniu jednomyśl-
nie.  
 
  W punkcie 3 porządku obrad, Radni (poza nieobecnymi na poprzedniej Komisji 
Radnymi Jackiem Kruszyną i Elżbietą Mojzesowicz) jednomyślnie przyjęli protokół  
z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej w dniu 28 stycznia 2015r.  
 
 W punkcie 4 porządku obrad, Radni zapoznali się z wynikami kontroli prze-
prowadzonej przez Komisję Rewizyjną w dniu 28 stycznia 2014r. Protokół kontroli  
Nr 1/2015 został podpisany przez wszystkich członków zespołu kontrolnego. Komisja 
nie sporządziła wystąpienia pokontrolnego ponieważ w toku czynności kontrolnych 
nieprawidłowości nie stwierdzono.  
 
  W punkcie 5 porządku obrad członkowie Komisji przystąpili do przeprowadze-
nia kontroli  wykorzystania dotacji uzyskanych od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego 
na realizację zadań z zakresu administracji rządowej w 2014r. Wyniki kontroli zawarte 
zostały w odrębnym protokole z kontroli. 
 
 

  W punkcie 6 porządku obrad pierwszy zabrał głos Radny Jacek Kruszyna, który 
zwrócił uwagę, iż 18 grudnia 2014 r. podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej podjęta 
została dyskusja nt. nagród dla uczniów szkół powiatu pozyskanych z 5% diet Rad-
nych. Wówczas podjęty został wniosek w sprawie opracowania przez Komisję Eduka-
cji, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej nowych zasad przydzielania nagród. Radny 
zaapelował o przyspieszenie tych działań. Pan Zbigniew Łuczak – Wicestarosta Byd-
goski poinformował, iż czytelne zasady przyznawania nagród, zgodnie z obowiązującą 
uchwałą Rady istnieją. Nie widzi jednak zastrzeżeń, aby wznowić prace nad ewentual-
nymi zmianami. Na ostatnim posiedzeniu, członkowie Komisji Edukacji ustalili, że po 
zapoznaniu się z dotychczas obowiązującym Regulaminem, każdy z Radnych wypra-
cuje na następne posiedzenie swoją propozycję zmian. Wicestarosta zaapelował rów-
nież o aktywne włączenie się wszystkich Radnych i przedstawianie własnych propo-
zycji. Radny Jacek Kruszyna przypomniał, że na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej pa-
dały różne propozycje w tym zwiększenia wysokości nagród kosztem ich ilości oraz 
doprecyzowania zasad przyznawania nagród tak aby dyrektorzy szkół nie musieli two-
rzyć własnych kryteriów typowania uczniów. Radna Małgorzata Kaźmierczak poin-
formowała, że przekazała wniosek Komisji Rewizyjnej na ostatnim posiedzeniu Ko-
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misji Edukacji i potwierdziła słowa Wicestarosty, że temat będzie kontynuowany  
na następnym posiedzeniu w marcu br.   
Radna Maria Płotkowska zwróciła uwagę na problem poruszony w ostatnim wydaniu 
Gazety Regionalnej Powiat, a dotyczący utrzymania powiatowych dróg w Koronowie.  
Na prośbę Jacka Kruszyny, Przewodnicząca Komisji przedstawiła projekt apelu Rady 
Powiatu Bydgoskiego w sprawie podjęcia działań zmierzających do poprawy bezpie-
czeństwa uczestników ruchu drogowego na skrzyżowaniu ulic Gdańskiej, Jeździeckiej 
i Alei Armii Krajowej u granic Bydgoszczy i Gminy Osielsko. Komisja, poza propo-
zycją dopisania w pierwszym akapicie Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Auto-
strad i skorygowaniu liczby wypadków w  br. z trzech do czterech, nie wniosła uwag.  
Radny Jacek Kruszyna przypomniał o swojej interpelacji z poprzedniej sesji dotyczą-
cej nielegalnych wykopów w Dąbrowie. Radny zrelacjonował, iż w przypadku niele-
galnego wysypiska w Tarkowie Dolnym, Wójt Gminy Nowa Wieś Wielka zajął sta-
nowisko już po dwóch dniach, a w przypadku nielegalnych wykopów w Dąbrowie  
Wielkiej wystąpił z pismem do Geologa Powiatowego dopiero po dwóch miesiącach, 
kiedy nielegalne wykopy zostały już częściowo zasypane. Uniemożliwiło to wykona-
nie pomiaru geodezyjnego i ustalenie dokładnej ilości wydobytej bez koncesji kopali-
ny. Radny zwrócił również uwagę, że zgodnie z obowiązującym prawem wykopanie 
oczka wodnego mającego wymiar pow. 35m2 wymaga bezwzględnie pozwolenia 
wodno-prawnego. Radny zawnioskował jednocześnie o wyrywkowe sprawdzenie 
zgodności budowy z prawem oczek wodnych  na terenie powiatu bydgoskiego. 
Radna Maria Płotkowska z ulgą poinformowała iż firma „składy węgla” zaprzestała 
swojej działalności w Białych Błotach.  
 
  Po wyczerpaniu tematów ujętych w porządku, Przewodnicząca zamknęła  
posiedzenie Komisji Rewizyjnej o godz. 14.50. 
 

Protokołowała: Żanetta Kaźmierczak 

 

Podpisy członków Komisji: 

1. Małgorzata Kaźmierczak 
- przewodnicząca komisji   ……………………………………….. 
 

2. Roman Guździoł 
- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 

 

3. Żanetta Kaźmierczak    
- sekretarz komisji   ……………………………………….. 
 

4. Bashar Al-Shaer   ……………………………………….. 

5. Jacek Kruszyna    ……………………………………….. 

6. Elżbieta Mojzesowicz   ……………………………………….. 

7. Maria Płotkowska   ……………………………………….. 


